
Møtereferat fra FAU ved Jessheim skole og ressurssenter 
  
Dato:  15.03.2022 
Tid: 18.00 
Sted: Jessheim skole og ressurssenter – lærerværelse  
  
Til stede: 13 personer 
  
SAKER:  
   

Sak 1: Informasjon fra skolen v/rektor. Ble avlyst pga sykdom, men nye innspill som er 
beskrevet nedenunder sendes til fungerende rektor.  

‐ Beredskap ved skolen, med tanke på krigen i Ukraina.  
‐ Hvordan krigen i Ukraina blir tatt opp med elevene. – Nye innspill: Ønsker 

bevissthet rundt å skape trygghet for russiske og ukrainske barn i 
kommunen. 

‐ 9A saker (om retten til et godt skolemiljø), og rutiner rundt dette.  
‐ Informasjon om hvordan elevmiljø og mulig mobbing kartlegges og 

avdekkes i de forskjellige klassetrinn. Og det etterlyses tall som er 
tilgjengelig for andre skoler, men ikke for Jessheim skole og ressurssenter. 

‐ Informasjon om retningslinjer for filmvisning i undervisningen, bl.a. med 
tanke på aldersgrenser. – Nye innspill: Selv om filmer som viser har en 
passende aldersgrense for elevene, så kan de enkelte ganger ha en 
tematikk som kan oppleves som problematisk. Som f.eks filmen Hunger 
Games, som har vært vist for 6. klassinger. Når det gjelder Hunger Games 
så har den 11‐årsgrense i Norge, men som det står i denne Aftenposten 
artikkelen https://www.aftenposten.no/kultur/i/70wd9/mener‐11‐
aaringer‐taaler‐drapene‐i‐the‐hunger‐games  «Medietilsynet presiserer at 
filmen er tillatt for 11‐åringer, men at den er egnet for ungdom fra 13 år 
og oppover.» Det oppfordres at skolen ikke bare ser på aldersgrense, men 
også vurderer hver enkelt films tematikk og egnethet, når de velger hva 
som skal vises for elevene. Det oppfordres også til særlig aktsomhet ved 
visning av YouTube videoer, da disse ikke alltid har en tydelig markert 
aldersgrense. Det ble trukket frem at Michael Jacksons Thriller 
musikkvideo har vært vist på skolen. Denne har 15 årsgrense ifølge 
https://filmfront.no/utgivelse/636/thriller  
Det kom også ønske om at skolen gir tilbakemeldinger til foreldre om hva 
som er vist. Gjerne i forkant av visninger.  

  
Sak 2: Informasjon om dialog med skoleledelsen om Transponder kommunikasjon om 
dagsaktuelle temaer, og bruk av lekser på løse ark.  

 Transponderkommunikasjon: Det er kommet ønske om at lærerne kan 
komme med korte meldinger på Transponder om aktuelle temaer som 
det jobbes med, og at det sendes ut den dagen de har jobbet med det. 
Da kan foreldre/foresatte fortsette dialogen rundt dette ved 
middagsbordet. Enkelte lærere er flinke til dette, og det oppleves 
positivt. Det ble ytret ønske om at skolen kan ha en overordnet 



strategi rundt slik Transponderkommunikasjon, slik at det ikke bare er 
opp til hver enkelt lærer.  

 Lekser på ark. Det er en del frustrasjon rundt lekser på løse ark. Noen 
ganger er kopiene dårlige, eller skjeve og det skaper rot. Det ønskes at 
det brukes bøker. Det vil gjøre leksearbeidet mer ryddig, og det er da 
mulig å lete i boken etter utdypende forklaringer, om elevene sitter 
fast, og foreldre/foresatte heller ikke forstår oppgavene. Så lenge det 
ikke er bøker, så ønsker foreldre/foresatte lenker til ressurser der de 
kan finne nødvendig hjelp. Enkelte savner også tilbakemelding på om 
leksene er gjort rett. 

  
Sak 3 Nytt fra de forskjellige gruppene. 

- Læring, miljø og trivsel:  
o Storforeldregruppa er gjennomført. Ca 100 lærere og 100 

foreldre deltok. Tilbakemeldingene fra lærere og foreldre var 
gode. 

o Det ble løftet frem enkelte saker som har vært aktuelle på 
skolen, dette skoleåret: Besvimelseslek fra TikTok. Bevissthet 
rundt 13 årsgrense på sosiale medier. Kjæresterykter og stygg 
kommunikasjon om elever på sosiale meder. 

o Det er ønsket at helsesøster og miljøterapeut kan komme til 
trinnvise foreldremøter for å snakke om og rådgi i aktuelle 
temaer. 

o Etter neste KFG‐møte skal det tas opp hva som skal være 
målsetting til SU. Det skal jobbes for dialog med alle SU i 
kommunen, slik at SU‐arbeidet blir mer helhetlig og mer 
effektivt.  

- Trafikkgruppa: 
o Følge opp parkering som er i konflikt med fotgjengerfelt.  
o Innspill: Hjertesoner rundt skolen – Fylkeskommunen kan gi 

støtte til det.  
- IT‐gruppa: 

o Ingenting nytt å melde.  
o Innspill: Bruk av iPad er for stor i enkelte klassetrinn. Barna 

trenger fri fra skjerm.  
 
  Sak 4: SU‐saker:  

- Informasjon om skole‐ og barnehageruta neste skoleår 
- Innspill til revidering av SFO vedtekter 
‐  Saker fra FAU:  

‐  FAU ønsker informasjon om hvilke rutiner skolen har for at 
elever kan varsle ved uheldige opplevelser elever har med 
lærerne. Og info om hvordan elevene får vite om dette.  

‐  FAU ønsker redegjørelse om hvordan skolen behandler krigen i 
Ukraina i de forskjellige klassene. Og hvordan 
elevrådsrepresentantene opplever informasjonen de har fått.  

Sak 5: Eventuelt 



- Bruk av iPad – Det ønskes at skolen informerer om hvor mye det 
brukes, når det brukes og når det ikke brukes. Har skolen overordnede 
regler for dette, eller er dette opp til hver enkelt lærer? Enkelte 
foreldre er bekymret for at det brukes for mye, som bl.a. går utover 
skriveferdigheter. Dette kan gjerne informeres om ved trinnvise 
foreldremøter.  

    
    
  
Neste møte i FAU:  19. mai kl. 18.00 – lærerværelset 
  
  
Egil Pedersen 
Referent i FAU  


